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1907-01 CU-SGP, PvdA, 
SP, FvdB, PDvZ 

Reclamebelasting  x Gezien de relatief hoge perceptiekosten van vastlegging en periodieke meting van 
de omvang reclame-uiting, acht het college een dergelijke belasting – in de 
afweging met andere dekkingsmaatregelen – niet passen bij een goed 
ondernemingsklimaat. 
 

Rosier 

1907-02 CU-SGP, PvdA, 
SP 

Grootschalige evenementen  x Het college wil het Historisch Festival, Cultuurlokaal/Uitfestival en 
Bevrijdingsfestival behouden gezien de grote waardering en het grote animo voor 
deze evenementen (bron: Omnibus Enquête). Wanneer deze evenementen niet 
jaarlijks maar per toerbeurt of om het jaar georganiseerd worden, komt de 
continuïteit in het geding.  
 

Van Driel 

1907-03 PvdA, SP, PDvZ, 
Zó!, FvdB, CU-
SGP 

Wijkbibliotheken in alle wijken  x De sluiting van de wijkvestigingen van de bibliotheek levert een besparing van 
€ 250.000,- structureel op. In het voorstel van deze motie is geen dekking 
opgenomen voor het wegvallen van deze besparing. Zie ook motie 1907-04 en 
1907-23. 
 

Paalvast 

1907-04 PvdA, SP, PVV, 
Zó!, FvdB 

Wijkbibliotheken niet sluiten  x Deze motie vraagt ruimte om de bezuiniging van € 250.000,- later of niet in te 
vullen. Daarmee ontstaat een gat in het dekkingsplan Ombuigen en Vernieuwen. 
Zie ook motie 1907-03 en 1907-23. 
 

Paalvast 

1907-05 PvdA, GroenLinks, 
PDvZ, FvdB 

Ontzorgen inwoners bij 
verduurzaming woning 

x  - 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Paalvast 
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1907-06 SP, PvdA, LHN, 
Zoetermeer 
Vooruit, CU-SGP 

Inhuur externen beperken in 
concrete cijfers 

 x Het college ontraadt deze motie omdat het terugdringen van de kosten van inhuur 
als zodanig niet leidt tot een besparing (gelezen als budgettair voordeel). Ook een 
‘’norm’’ van € 10 mln. voor de kosten van inhuur ontraadt het college. Van een 
‘’norm’’ gaat te veel de suggestie uit dat inhuur van extern personeel geen bijdrage 
levert aan de uitvoering van het takenpakket van de gemeente. 
 
Het werk van de gemeente wordt in hoofdzaak uitgevoerd door eigen personeel en 
voor een kleiner deel bewust met een flexibele schil van ingehuurd personeel. Het 
terugbrengen van de kosten van externe inhuur leidt daarom niet automatisch tot 
een budgettair voordeel omdat tegenover lagere kosten van inhuur ook hogere 
kosten voor eigen personeel komen te staan. 
  
Het college heeft met haar dekkingsvoorstellen 105 en 107 acties benoemd, gericht 
op het terugdringen van de personele inzet (eigen personeel en/of inhuur derden).  
Die inzet betreft onder meer  het stroomlijnen van werkprocessen en maatregelen 
ter voorkoming van ziekteverzuim. Deze maatregelen leiden tot een lagere 
behoefte aan personele capaciteit van € 1,5 mln. 
 
Uit de jaarstukken 2018 komt naar voren dat de gemeente voor € 18 mln . heeft 
ingehuurd. Dat bedrag wijkt overigens in verhouding niet veel af van andere 
100.000+ plus gemeenten: Zoetermeer 19% tegen gemiddeld 21% (bron: 
personeelsmonitor 2018; A&O fonds). In de uitgaven voor externe inhuur in 2018 
hadden de werkvelden participatie, vergunningverlening WABO, ruimtelijke plannen 
en informatie&automatisering een relatief groot aandeel. 
 
Overigens is het college zich bewust van het gevoelen van de raad over de 
uitgaven voor inhuur van extern personeel. 
 
Het college zal daarom in de jaarverslaglegging het absolute bedrag aan externe 
inhuur – ter informatie - nader te duiden met feitelijke gegevens over reden van 
inhuur, ureninzet en tarieven.  
 

Iedema 

1907-07 SP, PDvZ, PvdA, 
FvdB, D66, 
GroenLinks 

Nog geen algoritmes toepassen bij 
opsporing fraude 

 x De afgelopen maand is er vanuit de Tweede Kamer en de Autoriteit 
Persoonsgegevens gepleit voor meer regelgeving voor de inzet van algoritmes. Met 
een motie (Verhoeven en Van der Molen; kenmerk 26 643) is de Rijksoverheid 
verzocht om richtlijnen te ontwikkelen. Daarom heeft het college gekozen voor een 
tussenstap; voordat wordt gestart met de pilot, wordt een impactanalyse van de 
dataset en de wijze van openbaarmaking uitgevoerd. We nemen dus kennis van de 
strengere regels en passen deze in in onze aanpak. 

Van Driel 

1907-08 SP, PDvZ, PvdA Stel de Pelgrimshoeve en 
Vincentius vrij van afvalstoffen-

 x De afvalstoffenheffing is bedoeld voor het dekken van de kosten die de gemeente 
maakt voor het inzamelen en verwerken van het huishoudelijk afval. Met de huidige 

Groeneveld 



Overzicht moties Voorjaarsdebat 24 juni en 1 juli 2018            Grijs = ingetrokken 

 3 

Nr 

 

Partij 

 

Titel motie  Positief  
advies 

Ontraden Toelichting college (op moties die zijn ontraden) Pf- 

houder 

heffing systematiek financieren we onbedoeld goede doelen, wat niet de bedoeling is. 
 
Bedrijven en organisaties betalen in Zoetermeer geen afvalstoffenheffing. Alleen 
huishoudens krijgen deze heffing opgelegd voor het afvoeren en verwerken van 
hun afval. Bedrijven en organisaties sluiten individuele contracten met commerciële 
inzamelaars af om zich te kunnen ontdoen van hun grofvuil. 
 
Daarnaast is het volgens de wet markt en overheid niet toegestaan een dienst 
gratis aan te bieden en daarmee oneerlijk te concurreren met het bedrijfsleven. 
Zie ook motie 1907-19. 
 

1907-09 SP Solidariteit vanuit de raadsleden   Oordeel raad. 
 

 

1907-10 GroenLinks, FvdB, 
PDvZ, SP, PvdA, 
CU-SGP 

Gezond bomenbestand voor 
Zoetermeer 

 x Geen kapvergunningen meer verstrekken betekent dat we geen rekening meer 
houden met het in 2015 aangenomen burgerinitiatief, waarbij de belangen en 
wensen van bewoners worden gewogen. Eén op één vervangen is niet altijd 
mogelijk als bomen te dicht op elkaar staan en vanwege kabels en leidingen. 
Bovendien gaat kwaliteit boven kwantiteit. Op het geven van informatie over 
gekapte en gecompenseerde gemeentebomen middels de bomenmonitor, komt het 
college terug met het nieuwe bomenbeleid. 
 

Groeneveld 

1907-11 GroenLinks, PvdA, 
Zó!, FvdB, D66 

Verlagen maximum snelheid A12  x Het huidige snelheidsregime geldt op bijna de gehele A12. Het college is 
voorstander van eenduidigheid en logica en ziet er daarom vanaf om een schriftelijk 
verzoek bij de minister in te dienen om de snelheid ter hoogte van Zoetermeer 
overdag en ’s nachts te verlagen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rosier 

1907-12 GroenLinks, FvdB, 
D66, PDvZ 

Inzicht in verschillen  x Meetfactoren zijn een vereenvoudigde weergave van de werkelijkheid.  Zonder 
inhoudelijke context verliezen kengetallen al snel aan waarde. Om die reden 

Rosier 
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vervullen de in de P&C instrumenten opgenomen kengetallen meer een 
signaalfunctie. Daarbij is in veel gevallen ook meer de richting van ontwikkeling van 
de waarde van het kengetal als signaal van belang, dan de absolute waarde ervan. 
Deze indicatie kan aanleiding zijn voor verdiepend onderzoek. 
Het college heeft begrip voor de wens om meer inzicht te krijgen in de betekenis 
van de scores van de kengetallen.  
 
Het college zal zich inzetten om in de Programmabegroting en Jaarverslag in 
voorkomende gevallen in de toelichting zowel de indicator als de uitkomst ervan 
specifieker te duiden.  
 
Die inzet neemt niet weg dat het college het instrumentarium van Jaarverslag en 
Perspectiefnota niet de beste plek voor het toevoegen van meer – en daarnaast op 
de onderbouwing van statistische betrouwbaarheid gerichte – kengetallen. 
De meest logische plek om, met gebruikmaking van de uitkomst van kengetallen, 
een verdiepende analyse te doen op de betekenis van de waarde van de 
kengetallen, zijn de periodiek uit te brengen beleidsnota’s of evaluaties daarvan. Bij 
die verdiepende analyse kan dan ook duiding van de representativiteit van de 
meting zelf aan de orde komen. 
 

1907-13 GroenLinks, LHN, 
D66, Zó!, SP, 
PvdA, PDvZ, CDA 

Parkeren in de Binnenstad  x Voor invoering per 1/1/2020 is de deadline voor het vaststellen van de 
legesverordening al 1/10/2019. Alleen daarom al is de motie praktisch niet 
uitvoerbaar. Daarnaast moet daarvoor de parkeerverordening aangepast worden, 
de parkeerproviders geïnformeerd worden over de nieuwe parkeertarieven, TCM 
(leverancier) moet nieuwe kaartjes maken en moet extra handhaving afgesproken 
worden.  
 

Rosier 

1907-14 GroenLinks, Zó!, 
FvdB, D66, PvdA 

Zeg Ja tegen de Ja-Ja sticker  x De gemeente Amsterdam heeft in 2017 de ja-ja sticker ingevoerd.  Verschillende 
bedrijven hebben hierover en rechtszaak aangespannen. Het gerechtshof 
Amsterdam verwacht op 9 juli 2019 een uitspraak te doen in het hoger beroep 
tegen de invoering van de ja-ja-sticker in de gemeente Amsterdam.  
 
Na de uitspraak van het gerechtshof zal het college een standpunt bepalen, waarbij 
de uitspraak van het gerechtshof wordt betrokken. 
 
 
 
 

Groeneveld 

1907-15 GroenLinks, FvdB, 
PvdA 

Voedselbuurtbos Treemanspolder x  Oordeel raad. 
 

Groeneveld 
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Het college draagt dit initiatief een warm hart toe. In dit stadium een bijdrage doen 
vanuit het potje van de raad aan het plan tot ontwikkeling van een voedselbos in de 
Nieuwe Driemanspolder is geen toezegging dat het voedselbos daadwerkelijk 
gerealiseerd kan worden. Het huidige bestemmingsplan staat geen detailhandel 
toe. 
 

1907-16 Zoetermeer Vooruit Heroverwegen bouw nieuw 
zwembad 

 x Er is al jaren en groot tekort aan (recreatief) zwemwater binnen Zoetermeer. Met de 
komst van het nieuwe zwembad wordt dit tekort opgelost. Het college heeft een 
andere afweging gemaakt op dit dossier. 
 

Ter Laak 

1907-17 Zoetermeer Vooruit Luisteren naar de ideeën van 
kinderen 

x  Het college raadt aan deze motie te beleggen bij de griffie, zodat deze hieraan 
samen met de raad invulling kan geven. 
 

Aptroot 

1907-18 Zoetermeer Vooruit Tiny Houses, maar nu echt!  x Met een woningbouwopgave van 10.000 woningen en een zoekopgave naar 
16.000 woningen is het zaak om snel de productie omhoog te schroeven. Dit 
betekent dat de aandacht in eerste instantie uit gaat naar grootschaligere 
woningbouwlocaties, zoals de 14 locaties uit de Versnellingsagenda. Daarnaast 
heeft de gemeente steeds minder grondposities in bezit om dit soort initiatieven met 
een extensief grondgebruik mogelijk te maken.  
 
Desalniettemin vindt het college het concept van een tiny house een sympathiek 
idee. Indien er een marktinitiatief is op particulier terrein, dan is het college bereid 
om dit te faciliteren. 
 

Paalvast 

1907-19 FvdB, PDvZ, PvdA, 
CU-SGP 

Voorlopig behoud 
grofvuilinzameling kringloopwinkel 

 x Het genoemde bedrag van € 8.210,- is het bedrag dat de gemeente begroot heeft. 
De daadwerkelijke kosten liggen hoger (vermoedelijk € 18.000,- in 2019).  
 
De afvalstoffenheffing is bedoeld voor het dekken van de kosten die de gemeente 
maakt voor het inzamelen en verwerken van het huishoudelijk afval. Met de huidige 
systematiek financieren we onbedoeld goede doelen, wat niet de bedoeling is. 
 
Daarnaast is het volgens de Wet markt en overheid niet toegestaan een dienst 
gratis of erg goedkoop aan te bieden en daarmee oneerlijk te concurreren met het 
bedrijfsleven. 
 
Uiteraard kunnen de organisaties geadviseerd worden op het vlak van 
inzamelingsbeleid. Zie ook motie 1907-08. 
 

Groeneveld 

1907-20 VVD, LHN, PvdA, 
CDA, CU-SGP, 

Verkeersveiligheid kruispunt 
Rokkeveenseweg met 

 x Deze motie is overbodig. Er is aandacht voor dit kruispunt. De 
wijkverkeerswerkgroep heeft een onderzoek naar de verkeersonveilige situaties al 

Rosier 
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PVV Zegwaartseweg verbeteren in het reguliere werkpakket zitten. Voor een afsluiting voor autoverkeer is 
onderzoek naar voldoende draagvlak nodig. Brommers en scooters kunnen ook 
dan niet geweerd worden. De verkeersveiligheid zal door afsluiting voor auto’s 
waarschijnlijk niet toenemen. 
 

1907-21 VVD, LHN, D66, 
GroenLinks, FvdB, 
SP, Zó! 

Begrijpelijke taal = nog steeds 
normaal 

x  - Paalvast 

1907-22 VVD, CDA, LHN, 
SP 

Het is kwart over twaalf in de 
jeugdzorg 

 x Deze motie is overbodig. Het college heeft reeds in het memo ‘Eerste prognose 
kosten jeugdhulp 2019’ van 20 juni 2019 aangegeven dat de maatregelen uit het 
Actieplan Bouwen aan toekomstbestendige jeugdhulp versneld worden 
doorgevoerd. Ook geeft het memo op hoofdlijnen aan welke aanvullende 
maatregelen worden genomen om de kosten te beheersen.   
 

Groeneveld 

1907-23 D66, GroenLinks, 
PDvZ, CU-SGP 

Onderzoek bibliotheekvestigingen 
inzetten als ‘Huis van de Wijk’ 

 x Deze motie is overbodig. Aan het eind van dit jaar zal het college een raadsvoorstel 
voorleggen over wijkgericht werken, waarin het concept van het Huis van de Wijk 
wordt geconcretiseerd. De bibliotheek en andere partners worden betrokken bij de 
uitwerking van het Huis van de Wijk. 
Voor het voorjaarsdebat van juni 2020 wordt, op basis van de uitwerking van het 
concept van het Huis van de Wijk, bekeken of de wijkvestigingen getransformeerd 
kunnen worden naar Huis van de Wijk. Per saldo zal dit  altijd moeten passen 
binnen het kader van een besparing € 250.000,- op de bibliotheek. Zie ook motie 
1907-03 en 1907-04. 
 

Paalvast 

1907-24 D66 Behoud maquette Zoetermeer 2019  x Oordeel raad. 
 
Het ontbreekt op dit moment nog steeds aan een haalbaar toekomstperspectief, 
zoals eerder verwoord in het raadsmemo ter afdoening van motie 1806-47. Er 
wordt met motie 1907-24 nog geen zicht geboden op het totaal benodigde budget, 
de wijze van toekomstig gebruik dan wel een definitief toekomstige publiek 
toegankelijke locatie. Eerder is uitsluitend voor het herstel, in samenwerking met de 
Schatbewakers, een begroting van ca. € 20.000,- tot € 30.000,- gemaakt (zie 
Raadsmemo afdoening motie 1806-47). Het gevraagde budget (potje van de Raad 
€ 10.000,-) is hiervoor niet toereikend en ook wordt niet duidelijk hoe de verdere 
dekking voor een concreet en haalbaar toekomstperspectief kan worden geborgd. 
 

Paalvast 

1907-25 D66, CDA, 
GroenLinks, VVD 

Raadzaal stille studieruimte x  - Paalvast 

1907-26 CDA, D66, Zó! Week van Respect  x Ondanks dat het college het een sympathiek voorstel vindt, ontraadt het college 
deze motie. De reden is dat financiële en ambtelijke capaciteit hiervoor ontbreekt. 

Ter Laak 
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Dit staat haaks op de noodzaak tot bezuinigen in het kader van ombuigen en 
vernieuwen. Eerder heeft burgemeester Aptroot in het kader van de Week van 
Respect lesgegeven over dit thema. Het college zal de komende Week van 
Respect zeker ook weer aandacht aan dit thema besteden.  
 

1907-27 CDA, VVD, PDvZ, 
SP, PvdA 

Wapens inleveren  x Het college heeft in deze geen bevoegdheid omdat het strafrechtelijke 
aangelegenheden betreft. Deze bevoegdheid ligt bij het Openbaar Ministerie. 
 

Aptroot 

1907-28 CDA, VVD, Zó!, 
CU-SGP, D66, 
PVV, PvdA 

(Technologische) innovaties in de 
zorg 

x  - 
 
 

Iedema / Ter 
Laak 

1907-29 CDA De kracht van kunst  x De motie is overbodig. Instellingen worden via het subsidiebeleid al gestimuleerd 
om gebruik te maken of samen te werken. Een voorbeeld hiervan is de 
samenwerking tussen CKC en Piëzo. In het lopende samenspraaktraject over de 
nieuwe cultuurvisie is samenwerking en verbinding ook een belangrijk 
aandachtspunt. 
 

Paalvast 

1907-30 CDA Onderzoek Jeugdhulp   Oordeel raad. 
 
Er zijn al diverse lopende initiatieven op het gebied van jeugdhulp. Een aantal 
Rekenkamercommissies uit de regio (waaronder die van Zoetermeer) doet 
onderzoek. Jeugdhulp maakt ook onderdeel uit van de Leeragenda sociaal domein 
van de raad, die zich richt op sturing in het sociaal domein. Recent is er binnen de 
H10 gestart met een platform voor raadsleden.  
 
Het college geeft u de suggestie om uw vraag in te brengen in het lopende 
onderzoek van de Rekenkamercommissie.  
 
Het college ziet geen kans, gezien de huidige uitdagingen in dit domein, om een 
eventuele extra activiteit ambtelijk te ondersteunen. 
 

Groeneveld 

1907-31 Zó!, PDvZ, SP Echte versnellingsagenda oplossen 
woningnood 

 x Met het ambitieuze woningbouwprogramma van 10.000 woningen en een 
gewenste bouwstroom van 700 woningen, is het zaak om alle zeilen bij te zetten. 
Dit betekent dat het zaak is om relatief makkelijke locaties beet te pakken, maar 
ook de op het oog minder makkelijke locaties. Overigens is de locatie Kwadrant A 
één van de 14 locaties van de Versnellingsagenda. Dit betekent dat deze locatie al 
onderdeel is van de woningbouwversnelling.   
 

Paalvast 

1907-32 Zó!, PDvZ, SP RKC-onderzoek naar stadhuis   Oordeel raad. 
 

Paalvast 
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1907-33 Zó!, CDA, PvdA, 
PDvZ 

Oranjeborrel in ere herstellen  x Het Stadstheater is toegankelijk voor mensen met een beperking. Het college ziet 
daarom geen reden om de Oranjeborrel op een andere locatie te organiseren. De 
muziek op band paste goed bij de bijeenkomst.  
 

Aptroot 

1907-34 Zó!, PDvZ, SP Onderzoek tijdelijke parkeergarage 
Denemarkenlaan 

 x De locatie Denemarkenlaan is één van de veertien locaties uit de 
versnellingsagenda woningbouw.  
Het bebouwen van deze locatie met een tijdelijke parkeergarage betekent dat deze 
belemmerend werkt voor de ontwikkeling van woningbouw. 
In de aanbesteding van deze locatie zal rekening worden gehouden, conform het 
vigerende parkeerbeleid, met de (toekomstige) parkeerbehoefte en het gebruik van 
de locatie op dit moment als tijdelijk parkeerterrein. 
 

Paalvast 

1907-35 Zó!, PvdA, FvdB Voldoende menskracht 
Toegankelijkheidsraad 

 x Het college is positief over uitbreiding van de ambtelijke ondersteuning van de 
Toegankelijkheidsraad (TR). De in de motie voorgestelde dekking middels 
doorbelasting is echter niet haalbaar en onwenselijk. 
 
Het college ontraadt de uitbreiding van het aantal leden van de TR. Het college 
realiseert zich dat de werkdruk van de TR erg hoog is. Personele uitbreiding van de 
TR is, naar de mening van het college, echter niet de oplossing en zal niet leiden 
tot een lagere belasting van de leden van de TR. Het college stelt hierom voor om 
in samenspraak met de TR te bekijken wat andere mogelijkheden zijn om de 
werkdruk te verlagen en optimaal gebruik te kunnen (blijven) maken van de 
expertise van de TR. 
 

Ter Laak 

1907-36 Zó! Niet bezuinigen door stopzetten 
‘Omgaan met Geld’  

 x Het budget werd niet volledig ingezet, omdat er weinig beroep op de regeling werd 
gedaan. Het college verwacht dat deze onderbenutting structureel is.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Iedema 

1907-37 Zó! Niet bezuinigen door Gerichter 
inzetten van subsidies 

 x De maatregel ‘gerichter inzetten subsidies’ gaat concreet om: 
1. het stopzetten van de subsidie aan scholen voor schoolreisjes, zodat 

Groeneveld 



Overzicht moties Voorjaarsdebat 24 juni en 1 juli 2018            Grijs = ingetrokken 

 9 

Nr 

 

Partij 

 

Titel motie  Positief  
advies 

Ontraden Toelichting college (op moties die zijn ontraden) Pf- 

houder 

kinderen waarvan de ouders de bijdrage niet kunnen betalen niet worden 
buitengesloten; 

2. Het verminderen van de gemeentelijke bijdrage aan de Kindpas van  
€ 150.000,- naar € 100.000,-. 

 
Ten aanzien van de subsidie voor schoolreisjes geldt dat het college van mening is 
dat deze stopgezet kunnen worden. Van scholen wordt in het vervolg verwacht dat 
zij zelf regelen dat kinderen niet meer buitengesloten worden van schoolreisjes, 
wanneer ouders de bijdrage daarvoor niet kunnen betalen. Dit is neergelegd in 
nieuwe richtlijnen van de PO-raad (basisonderwijs) en VO-raad (voortgezet 
onderwijs). Het kabinet gaat dit zelfs (indien nodig wettelijk) regelen.  
 
Met de ZoetermeerPas, de Schoolspullenpas, de Kindpas en maatwerk vanuit 
Stichting Leergeld, is er volgens het college voldoende ondersteuning voor 
kinderen beschikbaar.  
  

1907-38 Zó! Liever niet bezuinigen door 
Omvormen Rosarium Rokkeveen 

 x In het dekkingsvoorstel is al een onderzoek opgenomen om in 2020 bewoners te 
vragen het onderhoud en beheer van het Rosarium over te nemen. 
 

Groeneveld 

1907-39 Zó! Liever niet bezuinigen door 
Effectievere inzet ZoetermeerPas 

 x De cheques die specifiek zijn voor zwemmen, worden straks in beginsel alleen 
verstrekt aan kinderen van 5 t/m 7 jaar en niet meer aan alle pashouders. Het 
primaire doel blijft het leren zwemmen (t/m diploma B). Aanvullend wordt er een 
voorziening getroffen voor uitzonderingsgevallen die niet binnen deze groep van 5 
t/m 7 jaar jaar vallen, maar die toch moeten leren zwemmen.  
Alle overige budgetten, zoals voor sport- en cultuur (ook voor zwemmen te 
gebruiken) en voor de bibliotheek, blijven voor de pashouders ongewijzigd.  
 

Groeneveld 

1907-40 Zó! Liever niet bezuinigen door 
Openbare bekendmakingen niet 
meer plaatsen op de Stadspagina 

 x De huidige manier van de bekendmakingen met heel veel tekst, is voor veel 
mensen een ontmoediging er kennis van te nemen. Het alleen noemen van de 
belangrijke onderwerpen met verwijzing naar het digitale platform, trekt meer 
aandacht en nodigt extra uit om hier kennis van te nemen. Digitaal communiceren 
is voor steeds meer mensen makkelijker en toegankelijker dan gedrukte media. Het 
combineren van print en digitaal op deze manier, zal het bereik enorm vergroten. 

 

 

Aptroot 

1907-41 Zó! Uitwerken Rioolheffing, voor groot 
verbruik naar hogere norm 

 x Het college meent dat de kosten van het uitwerken van dit onderzoek en het in 
omvang zeer beperkte potentiële efficiencyvoordeel, niet in verhouding staan tot de 
verschuiving in lastendruk tussen klein- en grootverbruik riool. 

Rosier 
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Boven een waterverbruik van 500 m3 vindt, naast de aanslag voor kleinverbruik, 
ook een aanslag voor grootverbruik plaats. Als maatregel van efficiency kan 
overwogen worden om de grens van 500 m3 te verhogen. Die werkwijze leidt dan 
tot een beperkt efficiencyvoordeel in het aantal aanslagen, een lagere opbrengst uit 
grootverbruik riool die moet worden goedgemaakt door een hogere tarief 
kleinverbruik. 
 

1907-42 Zó! Uitwerken Verlengde jeugdhulp  x Deze motie is overbodig omdat het college het voornemen heeft om dit nader uit te 
werken, waarbij duidelijk moet worden of de hulp voor 18-23 jarigen anders en 
kosteneffectiever kan worden georganiseerd. De rapportage vindt plaats in het 
geheel van de rapportage ombuigen en vernieuwen. 
 

Groeneveld 

1907-43 Zó! Zorgvuldig en geleidelijk verlagen 
PGB-tarieven 

 x Het college heeft in het memo van 20 juni 2019 ‘Eerste prognose kosten jeugdhulp 
2019’ aangegeven dat de maatregelen uit het Actieplan Bouwen aan 
toekomstbestendige jeugdhulp versneld worden doorgevoerd. De uitvoering zal 
uiteraard zorgvuldig geschieden, maar geleidelijke doorvoering in een aantal jaar is 
uit het oogpunt van kostenbeheersing niet opportuun.  
 

Groeneveld 

1907-44 Zó! Nog niet bezuinigen door verhoging 
tarieven parkeervergunning 

 x Het college vindt het acceptabel om het tarief van € 17,- naar € 45,- te verhogen.  
In de tweede helft van dit jaar wordt de nieuwe parkeernota ter besluitvorming aan 
de raad voorgelegd. Daarin zal ook het vergunningensysteem worden opgenomen. 
 

Rosier 

1907-45 Zó! Stoppen met 
parkeerverwijssysteem Dorpsstraat 
maar nog niet ontmantelen 

 x Het college acht € 48.000,- euro, oplopend naar € 146.000,- voor dit 
parkeerverwijssysteem een acceptabele bezuiniging. De planning is dat in de 2

e
 

helft van 2019 de displays worden uitgeschakeld, vervolgens is de ontmanteling 
voorzien per 1/1/2020. 
 

Rosier 

1907-46 Zó! Dekkingsvoorstel reductie 
wagenpark afvalinzameling 

 x Deze dekking, opgenomen in voorstel 110, maakt deel uit van het dekkingsplan 
van het college. Zie ook de beantwoording van vraag 4 uit de technische vragen. 
 

Groeneveld 

1907-47 Zó! Dekkingsvoorstel ook Floravontuur 
helpt met bezuinigen 

 x Na de vaststelling van de visie citymarketing in 2018, is met Floravontuur 
besproken dat 2019 een overgangsjaar betreft. Het college werkt aan de uitwerking 
van de visie. Afhankelijk hiervan gaat het college verder in gesprek met 
Floravontuur over de subsidie. 
 
 

Van Driel 

1907-48 Zó! Dekkingsvoorstel minder budget 
woningbouwaanjager 

 x De gemeente staat voor een omvangrijke woningbouwopgave en wil vol inzetten op 
het verhogen van de woningbouwproductie. Het college is van mening dat volledige 
inzet van de woningbouwaanjager nodig is om deze ambitie te kunnen 

Paalvast 
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verwezenlijken.  
 

1907-49 Zó! Dekkingsvoorstel geen budget voor 
huisvesting brandweer 

 x De gemeente wil de locatie van brandweer en politie vrijspelen ten gunste van 
onder andere woningbouw. Er wordt dus op verzoek van de gemeente gekeken 
naar een nieuwe brandweerlocatie.  
In de beantwoording op de technische vragen bij de Perspectiefnota (nr. 45 en 46) 
is aangegeven dat aan een verhuizing van de brandweer naar verwachting kosten 
zijn verbonden. Over de hoogte van die kosten vindt nog onderzoek en overleg 
plaats.  
 

Aptroot 

1907-50 Zó! Dekkingsvoorstel geen 
locatieonderzoek voor De Boerderij 

 x Het locatieonderzoek is, ondanks de bezuinigingen, noodzakelijk omdat eventuele 
nieuwbouw een lang traject kent voordat het gerealiseerd is. 
 

Paalvast 

1907-51 Zó! Dekkingsvoorstel minder subsidie 
museum De Voorde 

 x Museum de Voorde is net gestart. Korten op de subsidie is daarom niet opportuun. 
 

Paalvast 

1907-52 Zó! Dekkingsvoorstel stoppen met 
subsidie cultuureducatie voor het 
voortgezet onderwijs 

 x De cultuureducatie voor het voortgezet onderwijs maakt onderdeel uit van de 
integrale afweging binnen de nieuwe cultuurvisie die momenteel uitgewerkt wordt. 
 

Paalvast 

1907-53 Zó! Dekkingsvoorstel impuls 
speelbeleid intrekken 

 x Deze motie gaat in tegen het beleid van het college om het spelen te stimuleren. Groeneveld 

1907-54 Zó! Dekkingsvoorstel 
zwemstimuleringsregeling 

 x Dit maakt geen deel uit van de voorstellen van het college.  
De zwemvaardigheid van kinderen is van wezenlijk belang. Het schoolzwemmen 
voor reguliere scholen is al eerder afgeschaft. Met deze regeling worden ouders 
gestimuleerd om hun kinderen (op jonge leeftijd) zwemvaardig te laten worden. 
 

Ter Laak 

1907-55 Zó! Dekkingsvoorstel afzien van 
invoeren een social impact fonds 

 x Het voorstel is om een verkenning te doen naar de mogelijkheid om zo’n fonds te 
starten. Zo’n fonds kan een middel zijn om bestaande en nieuwe ondernemers 
(startups) te ondersteunen om maatschappelijke impact te realiseren. Een fonds 
kan op verschillende manieren worden ingericht (afhankelijk van de verkenning) en 
hoeft niet per definitie alleen ‘publiek geld’ te bevatten. Er zijn in het land diverse 
voorbeelden van dergelijke fondsen, bijvoorbeeld het BOF 
(https://www.brabant.nl/subsites/brabant-outcomes-fund/over-bof). Deze 
ontwikkeling kan het op te richten Zoetermeers Werkbedrijf ondersteunen. Het 
Zoetermeers Werkbedrijf is straks gebaat bij klanten / werkgevers die actief willen 
bijdragen aan een inclusieve arbeidsmarkt.  
 
 

Van Driel 

1907-56 Zó! Dekkingsvoorstel herbestemmen 
opbrengsten textielinzameling 

 x Deze dekking – opgenomen in voorstel 109 – maakt deel uit van het dekkingsplan 
van het college. 
Zie ook de beantwoording van vraag 4 uit de technische vragen. 

Groeneveld 

https://www.brabant.nl/subsites/brabant-outcomes-fund/over-bof
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1907-57 Zó! Dekkingsvoorstel budget nieuwe 
initiatieven 

 x Het geld wordt gebruikt om alle ruimtelijke initiatieven van eigenaren/ontwikkelaars, 
waarbij extra inzet van de gemeente wordt gevraagd, in behandeling te kunnen 
nemen, vooruitlopend op het beschikbaar komen van projectbudget. 
Er zijn en worden veel initiatieven bij de gemeente ingediend. Gezien de grote 
woningbehoefte, de aangetrokken economie en de gecommuniceerde 
gemeentelijke ambities is de verwachting dat dit aantal voorlopig onverminderd 
hoog blijft.  
 
Daarnaast zijn deze initiatieven ook noodzakelijk om bijvoorbeeld de ambitie waar 
de maken op het gebied van wonen. Zodra een project de volgende fase ingaat (in 
procestermen de haalbaarheidsfase) worden kosten verhaald en/of ingebracht in 
een grondexploitatie (c.q. geactiveerd in afwachting van inbreng in en een 
grondexploitatie). 
 

Rosier 

1907-58 Zó! Dekkingsvoorstel 
wijkverkeerswerkgroepen 

 x Momenteel functioneren de wijkverkeerswerkgroepen als uitstekend platform om 
verkeersproblemen laagdrempelig met de bewoners te bespreken. Het college wil, 
gezien het belang van de verkeersveiligheid, ze daarom graag behouden en hierin 
blijven investeren. 
 

Rosier 

1907-59 Zó! Dekkingsvoorstel 
citymarketingmaatregelen 

 x Het college hecht eraan dat Zoetermeer meer om zijn positieve kenmerken bekend 
staat bij bewoners, bedrijven, bezoekers, ontwikkelaars, investeerders en partijen in 
de regio. Een stevige positionering ondersteunt de stad in de breedte. Het vergroot 
kansen om bedrijven en initiatieven naar de stad te halen, het economisch en 
innovatieve profiel van Zoetermeer te versterken en aantrekkelijk te blijven/worden 
voor (toekomstige) inwoners. Citymarketing helpt om investeringen aan te boren en 

deze in te zetten voor de ontwikkeling van de stad.  
 

Van Driel 

1907-60 Zó! Dekkingsvoorstel stoppen met 
snelfietsroutes 

 x Het voorstel doet afbreuk aan het bevorderen van fietsen in Zoetermeer en in de 
regio. Daarmee stoppen is een verkeerd signaal voor het stimuleren van 
fietsverkeer. 
 
 
 
 
 
 

Rosier 

1907-61 Zó! Dekkingsvoorstel brede regeling 
combinatiefunctionarissen 

 x Het belang van de combinatiefunctionarissen is groot voor het toegankelijk maken 
van sport en cultuur voor uiteenlopende doelgroepen. Combinatiefunctionarissen 
dragen hiermee bij aan sport- cultuurparticipatie, ondersteuning van verenigingen 

Ter Laak 
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en het leggen van verbindingen tussen verschillende domeinen. Hiermee leveren 
de combinatiefunctionarissen een belangrijke (preventieve) bijdrage voor een 
stevige sociale basis in de stad. 
 

1907-62 Zó! Dekkingsvoorstel besparen op 
personeelskosten gerelateerd aan 
ziekteverzuim 

 x Met bezuinigingsmaatregel 106 heeft het college reeds de intentie uitgesproken om 
de personeelskosten voor verzuim voortvarend op te pakken.  

Iedema 

 


